


Gümrük Turizm İşletmeleri AŞ.(Yüksekova 

Şubesi)'ni Ziyaret Ettik 

Odamız Yönetim Kurulu 

Başkanı Abdurrahman 

Pınar, Yönetim Kurulu 

Başkan yardımcıları 

İbrahim Akın , Fatih 

Arslan ve Meclis üyemiz 

Servet Kevibeden; 

Gümrük Turizm 

işletmeleri 

AŞ.(Yüksekova 

Şubesi)'ni ziyaret ettiler. 

Ziyarette GTİ(Gümrük 

Turizm İşletmeleri 

Yüksekova Şubesi) 

Müdürü Burak Top ile 

görüşen yöneticilerimiz 

gümrük ile ilgili bilgi 

alışverişinde bulundular. 



Organize Sanayi Çalışmalarımız Yer Seçimi İle 

Devam Ediyor 

Yüksekova’da bizzat öncülüğünü yaptığımız 

Organize Sanayi Bölgesi Tesislerinin kurulması için 

yer seçim toplantısı yapıldı. Yüksekova 

Kaymakamlığında düzenlenen toplantıya Yönetim 

Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar katıldı. 

Toplantıya ayrıca Yüksekova Kaymakamı ve 

Belediye Başkan vekili Mahmut Kaşıkcı, Bilim 

Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Murat Koca ile bazı 

kurum amirleri katıldı. 

 

Toplantıda konuşan Başkanımız Yüksekova’da 

organize sanayi bölgesinin ilçemizin ekonomik 

kalkınmasında büyük rolü olduğunu, İlçemizin 

jeopolitik açıdan çok önemli bir konumda olduğunu 

belirtti. 

 

Toplantıdan sonra heyet ilçeye 10km uzaklıktaki 

Büyükçiftlik beldesine bağlı Ünlüce Köyü Kerem 

Zeydan Mahallesinde yer seçimi çalışmalarında 

bulundular. 152 hektarlık alanda kurulması 

düşünülen Organize Sanayi Bölgesine 40 milyon 

civarında bir yatırım planı düşünülüyor.  



Yüksekova Belediyespor Kulübünü Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar; Yüksekova Belediyespor 

kulübünü ziyaret etti. Kulüp Binasında gerçekleşen ziyarette Yüksekova 

Belediyespor kulüp Başkanı Fevzi Yıldırım'dan spor kulübü hakkında bilgi 

alışverişi yapıldı. 



Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar'ın 

Bayram Mesajı 

Kainatın yaratıcısı ve alemlerin Rabbi yüce Allah’a sonsuz şükürler olsun. Ramazan 
Bayramını bereketiyle, bolluğuyla inşallah karşılayacağız. Tüm islam aleminin 
mübarek Ramazan Bayramını kutlar, Bayramın ülkemize ve Yüksekovamıza 

hayırlar getirmesini temenni ederim. 



Yüksekova Sivil Toplum Kuruluşları İstişare Heyeti 

Odamızı Ziyaret Etti 

Yüksekova'da faaliyet yürüten sivil toplum kuruluşlarının istişare heyeti 

dönem sözcüsü Necmettin Kaya ve heyet bileşenleri odamızı ziyaret ettiler. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ile görüşen heyet bilgi 

alışverişinde bulundu. 



Ak Parti Hakkari İl Başkanı Odamızı 

Ziyaret Etti 
Ak Parti Hakkari İl Başkanı Emrullah GÜR ve beraberinde ki heyet ile odamızı 

ziyaret ettiler.  



Vergi Borçlarının Yapılandırılması İle İlgili 

Çalışmalarımız 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman PINAR, Başkan Yardımcımız İbrahim AKIN 

ve Sayman Üyemiz Fatih ARSLAN Hakkari Defterdarı Sayın Mehmet AR'ı makamında 

ziyaret ettiler. Ziyaret kapsamında, mücbir sebepten dolayı vergi borçlarını yapılandıran 

esnaf ve tüccarımızın, 30 Haziran'da birden fazla taksidi tek seferde ödeme güçlüğü 

yaşadıkları ve bu konuda yapılabilecek çalışmaları aktardılar. 



Daka Uzmanları İle Proje Değerlendirmesi Yaptık 

Daka Çocuk ve Gençlerin Kalkınmaya Entegresyanu hibe programı kapsamında 

haazırladığımız ''Geleceğin Geleceğim Olsuın'' projemiz Daka Uzmanları tarafından ön 

izlemesi yapıldı.  



Hedef Yapı Turizm A.Ş Odamızı Ziyaret Etti 

Hedef Yapı Turizm A.Ş Yönetim kurulu başkanı, Yüksekovalı iş adamı aynı zamanda 

Kanaat önderi olan Teoman Zeydan odamızı ziyaret etti. 



TÜVTÜRK BÖLGE MÜDÜRÜ ODAMIZI ZİYARET 

ETTİ 

TüvTürk Güney Taşıt Muayene İstasyonları yapım ve işletim Anonim Şirketi bölge 

müdürü Namık Volkan Akdemir odamızı ziyaret ederek Yüksekova'da yeni kurulacak 

olan şirketleri için gerekli işlemleri başlattı. 


